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Subj ect: Conmenoration of International Wonmen’s Day - 1999

The United Nations began observing International Wmen's Day, 8 March, in
1975 - the International Wnmen’s Year. To celebrate the International Day this
year, the United Nations Ofice at Geneva has chosen the theme “Wnmen and
heal th” and is organising on that occasion a public Round Table with the ai m of
taki ng stock of the progress made in inplenenting the main recomendati ons of
the Beijing Platformfor Action adopted by the Fourth world Conference on Wnen
in the area of wonen and heal t h.

The Round Table will be held at the Palais des Nations, in Conference room
VI, on Monday, 8 March from12 a.m to 1 p.m The speakers will be as follows:

- M. Vliadimr Petrovsky, Director-Ceneral of the United Nations Ofice at
Geneva,

- Ms. Mary Robinson, Hi gh Comm ssioner for Human Ri ghts;

- Ms. Danuta Hubner, Focal Point for Wonen, Personal Adviser of the Director-
CGeneral for Wonen, Deputy Executive Secretary, Econom ¢ Comm ssion for Europe;

- Dr. dive Shisana, Executive Director, Health Systenms and Community Health
Cluster, Wrld Health Organi sation;

- Ms. Mreille Kingma, International Council of Nurses.

Question and answer period
Moder at or: Ms. Danuta Hubner
Subj ect to the exigencies of service, supervisors are invited to rel ease

staff nmenbers fromtheir duties in order to allowthemto attend this
comenor ati on.
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bjet: Célébration de la journée internationale de la feme - 1999

L' Organi sation des Nations Unies a commencé en 1975 - Année internationale
de la feme - & célébrer le 8 nars la Journée internationale de la ferme. Cette
année |'Office des Nations Unies a Genéve a choisi pour théne “Fenmes et santé”
et organise a cette occasion une table ronde publique dont |’ objectif est
d’ exam ner les progrés réalisés dans la m se en oeuvre des principales
recomendati ons du Plan d’ Action adopté par |a Quatriéne Conférence nondi al e de
Beijing sur les femmes dans | e domai ne de |a santé.

La Table ronde aura lieu au Palais des Nations, dans |la salle de
conférence VII, le lundi 8 mars de 12h00 a 13h00. Les orateurs seront |es
sui vant s:

- M Madimr Petrovsky, Directeur général de |'Ofice des Nations Unies a
Genéve;

- Mre Mary Robi nson, Haut Conmi ssaire aux Droits de |’ Home;

- Mre Danuta Hubner, Point focal pour |es questions relatives aux fenmes,
Conseil | ére personnelle du Directeur général pour |a question des femmes,
Secrétaire exécutive adjointe de | a Comm ssion économ que des Nations Unies pour
| " Eur ope

- Dr. dive Shisana, Directeur exécutif des systenes de santé et de la santé
conmunaut ai re, Organi sati on Mondi al e de | a Santé;

-Me Mreille Kingma, Conseil international des infirmeéres
Débat
Modér at eur: Mre Danuta Hubner

Les chefs de service sont invités a libérer |les fonctionnaires, sous
réserve des nécessités du service, pour leur pernettre d'y assister

Le Directeur généra
VI adi mi r Petrovsky
Interprétation en Englais et Francais



